
Motie van Treurnis 

 

De raad bijeen op 19-9-2019 

 

Overwegende dat  

 

* In juni 2018 bekend was dat er vele klachten waren van alle gebruikers van de hal 

(zoals CIOS, turnverenigingen HLC en BATO, SRO en andere gebruikers ) over de 

slechte binnenklimaatbeleving van het Kennemer Sportcenter , terwijl sporten juist 

gezond hoort te zijn 

* met betrekking tot de brandveiligheid van het gebouw zijn er een aantal 

knelpunten (sinds 2018) die verholpen moesten worden  SRO weliswaar in 

2018 een start gemaakt heeft met de werkzaamheden, maar niet voltooid heeft 

Mede overwegende dat:  

Al deze informatie wel al bekend was bij het college en wethouder maar niet 

bij de raad, maar nu de raad op stel en sprong met het spreekwoordelijke mes 

op de keel budget moet toekennen om deze problemen op te lossen. Problemen 

die al heel lang bestonden en die de raad veel eerder had willen en moeten 

horen. 

 

De raad spreekt haar treurnis uit over de gang van zaken. 

 

En gaat over tot de orde van de dag  


